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Středočeský krajský atletický svaz 

160 17 Praha 6 – Břevnov, Zátopkova 100/2 

                   

Zápis z Valné hromady Středočeského krajského atletického svazu, 

konané v Kladně 29.10. 2023 od 16 hod. 

Přítomni:   

Viz prezenční listina, příloha č. 1–34 delegátů, 2 hosté 

Členové Výboru SKAS: předseda Jiří Klesnil, Martin Svoboda, Jitka Knotková, Antonín Morávek, Hana 

Větrovcová 

DHR – pozvaných, celkem 34 z 54 pozvaných – VH usnášení schopna 

Delegáti s hlasem poradním a hosté: Jaroslav Ryneš/revizor, zástupce ČAS předseda Libor Varhaník, Josef 

Nechanický, Antonín Morávek                          

Oddíly omluveny: (nepřítomni zástupci 20 AO/AK) 

Neomluvené oddíly:  

 

Program VH-SKAS: 

1. Zahájení 
2. Schválení programu VH 
3. Volba mandátové, návrhové komise a volební komise 
4. Výroční zpráva o činnosti SKAS za rok 2022 
5. Zpráva o činnosti SCM 
6. Zpráva o činnosti soutěžní komise 
7. Zpráva komise mládeže 
8. Zpráva komise rozhodčích 
9. Předání Čestných uznání 
10. Zpráva zdravotní komise 
11. Zpráva o hospodaření SKAS 2022 a rozpočtový záměr na rok 2023 
12. Zpráva revizora 
13. Volba předsedy soutěžní komise 
14. Volba předsedy komise rozhodčích 
15. Volba delegátů na VH ČAS 
16. Diskuse – vystoupení zástupce ČAS 
17. Usnesení 
18. Závěr   
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1. Jednání VH SKAS zahájil a řídil předseda SKAS Jiří Klesnil, který v úvodu přivítal všechny přítomné. 

Minuta ticha - p. Jaromír Prokeš, p. František Fojt. 

2. VH schválila program VH SKAS a Jiřího Klesnila jako předsedajícího. 

 Schváleno jednohlasně. 

3. Volba mandátové, návrhové a volební komise: 

- mandátová: Jitka Knotková, Lenka Samková 

- návrhová: Helena Felcmanová, Antonín Morávek 

- volební: Hana Větrovcová, Petr Vocílka 

Schváleno jednohlasně. 

4.  Výroční zprávu o činnosti SKAS 2022 přednesl p. Jiří Klesnil 

5.  Zprávu o činnosti SCM přednesla Hana Větrovcová (západní část Středočeského kraje + Nehvizdy), 

Antonín Morávek (východní část Středočeského kraje) 

6.  Zprávu o činnosti soutěžní komise – všichni přítomní obdrželi Atletickou ročenku Středočeského kraje 

2022, zpracovanou Jiřím Ondráčkem.  

7. Zprávu komise mládeže předložil Martin Svoboda 

8.  Zprávu komise rozhodčích nebyla předložena (předseda KR Jaromír Prokeš – úmrtí) 

9.  Předání Čestných uznání osobní předání v průběhu roku zajistil Josef Nechanický 

10. Zpráva zdravotní komise (pro nepřítomnost) bude účastníkům zaslána 

11.  Zprávu o hospodaření SKAS k 31.12. 2022 přednesla Jitka Knotková , rozpočtový záměr na rok 2023 

přednesl Jiří Klesnil 

Účetní závěrka za rok 2022 a návrh rozpočtu na rok 2023.    Jednohlasně schváleny. 

 

 12.  Zprávu revizora předložil Jaroslav Ryneš 

 

13. Volba předsedy Soutěžní komise SKAS – Návrh na předsedu Soutěžní komise – předložena jediná 

kandidatura – Michal Pufr nar. 17.1. 1975, A.C. TEPO Kladno. Hlasování – většinový souhlas, předsedou 

Soutěžní komise zvolen p. M. Pufr      Schváleno jednohlasně. 

14. Volba předsedy Komise rozhodčích – Návrh na předsedu Komise rozhodčích – předloženy dvě 

kandidatury 1.  Josef Holub, nar. 23.7. 1973, TJ Sokol Kolín – atletika, 2. Hana Vondrová, nar. 30.10. 1973, 

TJ Lokomotiva Beroun. 

Proběhla volba – hlasovací lístky v počtu 34 

1. kolo – hlasovalo 34 delegátů, 17 hlasů pro Hana Vondrová, 17 hlasů pro Josef Holub,  

2. kolo – hlasovalo 33 delegátů, 1 hlas neplatný (špatně vyplněn), 18 hlasů pro Josef Holub, 15 hlasů pro 

Hana Vondrová. 

Předsedou Komise rozhodčích zvolen p. J. Holub.    
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15. Volba delegátů na VH ČAS – Volba delegátů a náhradníků na VH ČAS, která se bude konat 9. 12. 2023 ve SC 

Nymburk. Mandátová komise přečetla navržené delegáty, omluven delegát z SK Sporting Příbram Petr Vocílka, 

navržen náhradník Jakub Kubálek, omluven delegát Tomáš Vodička z ASK Dipoli navržen Jakub Junek. 

Navržení delegáti na VH ČAS: 

Navrženo 14 delegátů: Hana Vondrová - TJ Lokomotiva Beroun, Jana Červenková – AC Čáslav, Jaroslav Ryneš – 

TJ Spartak Čelákovice, Jiří Klesnil – A.C. TEPO Kladno, Antoním Morávek – TJ Sokol Kolín – atletika,  Karel Ptáček 

– SKP Kutná Hora, Martin Matas – TJ Sokol Roztoky, Tomáš Linhart Atletika Stará Boleslav, Jakub Kubálek – za 

SK Sporting Příbram, Lenka Křížová – Atletika Benešov, Jakub Junek – ASK Dipoli, Tomáš Vojtek – TJ Sokol 

Nehvizdy, Radomír Jánský – ŠAK Slaný, Martin Svoboda – Atletika Vlašim. 

Náhradníci na VH: Tomáš Zeman, Jaroslav Koukal, Pavel Sládek 

Delegáti a náhradníci na VH ČAS                        jednohlasně schváleni. 

 

16. Diskuse, vystoupení zástupce ČAS 

Za ČAS pozdravil všechny účastníky předseda ČAS Libor Varhaník: 

- poděkoval za činnost SKAS, který je jedním z nejsilnějších krajů v ČAS 

- vyslovil poděkování oddílům/klubům za činnost – došlo k navýšení počtu oddílů i členů 

- vyslovil poděkování A.C. TEPO Kladno za uspořádání bronzového mítinku WA Kladno hází a   Kladenské 

memoriály 

Po vystoupení zástupce ČAS p. Libora Varhaníka zahájil předseda SKAS p. J. Klesnil diskusi. 

 

Do diskuse se přihlásil  

1. Martin Matas – TJ Sokol Roztoky 

Předložil 3 návrhy na Usnesení VH: 

Návrh č. 1 VH ukládá výboru SKAS vložit do Sbírky listin Spolkového rejstříku Účetní uzávěrku za rok 2021                      

návrh přijat, plní  Jitka Knotková a Helena Felcmanová       přijato, termín ihned. 

Návrh č. 2 VH ukládá výboru SKAS a Soutěžní komisi, aby pro tvorbu Soutěžní brožury na rok 2024 svolali 

rozšířenou Soutěžní komisi (zástupci všech AO/AK SKAS) – návrh přijat, úkol pro zvoleného předsedu SK M. 

Pufra, termín co nejdříve. 

Návrh č. 3 vyvolání mimořádné VH SKAS, důvodem, aby v roce 2024 proběhla VH SKAS jako volební (dle Stanov, 

volební VH až   v roce 2025) – hlasování              návrh nebyl přijat. 

2. Tomáš Kaprálek – SKP Kutná Hora, kritika krajských soutěží přípravek – nejsou atraktivní, vyzval ke 

změně. Proběhla diskuse. Závěr – bude svolána pracovní skupina, svolá Martin Svoboda člen výboru SKAS a 

předseda KM, členové předloží návrhy ke změnám.  Úkol Martin Svoboda, termín do konce roku 2022 

Kritika webových stránek SKAS – nejsou aktuálně tabulky s výsledky.  

Diskuse – Hana Větrovcová reagovala, že 

a/ někteří řídící pracovníci soutěží neodesílají včas výsledkové tabulky – povinnost dle Brožury,  

b/ odmítavý postoj činovníků AO/AK k funkci řídícího pracovníka 

c/ materiály je třeba včas posílat mailem správci webu Michalovi Pufrovi. 

3. Lenka Zatylnyjová – Atletika Líbeznice, žádost o více školení, jak pro trenéry, rozhodčí a AK2. 

Doporučeno – školení TAP mohou organizovat samostatně AO/AK, musí si nechat vyškolit na ČAS vedoucí 

školení. 

15. Usnesení VH 

Návrhová komise Helena Felcmanová přednesla Návrh usnesení VH SKAS: 
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USNESENÍ z valné hromady Středočeského krajského atletického svazu, konané v Kladně dne 29. 11. 2023 

VH schvaluje:   

- program VH SKAS 

- hospodaření SKAS za rok 2022 

- účetní závěrku, výsledovku a výkaz zisku a ztrát za rok 2022       

- rozpočtový záměr SKAS na rok 2023 

- výroční zprávu SKAS za rok 2022 

- volby předsedy Soutěžní komise a předsedy Komise rozhodčích SKAS 

- volbu delegátů a náhradníků na VH ČAS konané dne 9.12. 2023 v Nymburce 

Doplněno: 

- VH ukládá výboru SKAS vložit do Sbírky listin Spolkového rejstříku Účetní uzávěrku za rok 2021 

- VH ukládá výboru SKAS a Soutěžní komisi, aby pro tvorbu Soutěžní brožury na rok 2024 byla svolána rozšířená 

Soutěžní komise (zástupci všech AO/AK SKAS). 

- VH ukládá Komisi pro mládež – Martin Svoboda,  svolat pracovní komisi ke změnám v soutěžích atletických 

přípravek. 

VH bere na vědomí: 

- zprávu soutěžní komise 

- zprávu o činnosti SCM 

- zprávu komise mládeže 

- zprávu komise rozhodčích 

- zprávu revizora 

Návrh usnesení VH SKAS byl jednohlasně přítomnými delegáty přijat. 

16. Závěr  

VH SKAS ukončil předseda Jiří Klesnil. Poděkoval přítomným za účast na VH, a popřál hodně úspěchů 

v nadcházející sezóně. 

 

Přílohy k zápisu: 

1. Prezenční listina VH SKAS – 29.10. 2023 

2. Plné moci (3) 

3. Návrhy kandidátů do KR a SK 

4. Revizní zpráva revizora 

5. Zpráva o hospodaření SKAS k 31.12. 2022 

6. Návrh usnesení VH SKAS s doplněním 

 

 

V Kladně, 29. 10. 2023 

Zapsala: Helena Felcmanová  

Ověřil: Jiří Klesnil 


